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Innledning

I Evenes er vi alle med på en historisk endring av 
kommunen. Sterke og gode fellesløsninger er sentralt for 
Arbeiderpartiets politikk både lokalt og nasjonalt.

Vi skal ta vare på tradisjoner, historien og fellesskapet 
i Evenes. Vi skal ta hånd om alle. Samtidig skal vi bruke 
de fantastiske muligheter for utvikling vi har i årene som 
kommer.

Evenes har fått et stort ansvar og en ny giv som andre små 
kommuner bare kan drømme om. Vi spiller en viktig rolle 
som vertskommune for Forsvaret og NATO. Vi er sentralt 
plassert i en stor region. Utviklingen hos oss vil gi store 
sivile ringvirkninger i hele regionen. Det vil gi store positive 
endringer i Evenes hvis vi gjør tingene rett.

Alle skoleelever og foreldre i Evenes kan endelig glede seg 
over en splitter ny skole med flerbrukshall og basseng. Det 
er flotte rom som skal fylles med aktivitet for både store og 
små, tidlig og sent. Vi har så vidt begynt. Det er plass til flere.



Frivilligsentralen er kommet i gang. Vi er sikre på at den blir 
til stor glede. Vi har mange frivillige, lag og foreninger som 
gjør en stor innsats for oss alle.

Det er krevende å vokse. Vi har mye lån. Vi er helt nødt til å 
bli flere Evenesværinger i årene som kommer. Økt folketall er 
helt nødvendig for å sikre gode tjenester til alle innbyggere.

Boligbyggingen som er i gang er et sikkert tegn på at det går 
riktig vei for oss alle.

Arbeiderpartiet skal forvalte disse verdiene på beste måte 
for alle Evenes-væringer. Det skal være godt å bo i Evenes!



Fint å bo i Evenes

Et positivt og godt lokalsamfunn må ha gode fritidstilbud, 
sosiale møteplasser og aktive organisasjoner. Det må også 
være gode veier, veilys som fungerer og turløyper for alle, 
blant mye annet.

Evenes må fortsatt være et åpent og inkluderende 
lokalsamfunn som tar godt imot nye Evenesværinger.

Den nystartede frivilligsentralen er allerede viktig for å skape 
nye aktiviteter og møteplasser for både unge og voksne.

Kleivveien og Bergvikveien har fått ny asfalt. Melladalsveien 
er grøftet. Arbeidet med Sundveien skjer i år. Mye er fortsatt 
ugjort. Arbeidet må fortsette i årene som kommer.

Kultur er viktig for alle. I Evenes møtes flere kulturer. Vi har en 
rik historie. Den nye kulturminneplanen dokumenterer mye. 
Vi bør ta denne mer i bruk og styrke formidlingen av historien 
vår, både gammel og ny. Det kan handle om historien 
om gruvedrift, handel, fiske, kraft, landbruk, båtbygging, 
krigshistorie, kirkehistorie eller helt andre temaer.



Evenes Arbeiderparti vil fortsette å styrke og synliggjøre det 
samiske Evenes på alle områder.

Evenes skal være en åpen kommune der innbyggerne kan 
stole på at de blir hørt og får gode tjenester i alle faser av 
livet.



Ung i Evenes

Alle elever i Evenes går på en splitter ny skole – et av de 
flotteste skolebyggene i mils omkrets. Flerbrukshallen fylles 
gradvis av ny aktivitet – tidlig og sent. Uteområdet frister til 
lek og moro. Gode lærere og godt miljø i klassene er viktig 
for alle.

Med to gode barnehager i Bogen og på Liland skal vi gi plass 
til alle som ønsker det, når som helst på året.

Vi er i gang med å klargjøre tomt for ny barnehage i Bogen 
sammen med boliger der skolen sto.

Evenes Arbeiderparti vil utvikle SFO for alle med flere tilbud 
og aktiviteter.

Etter mange år er det endelig en god og trygg 
bussholdeplass ved skolen.

Evenes Arbeiderparti vil fortsette jobben for gratis skolemat 
og skolefrukt til alle elever. Det er viktig for inkludering og 
fellesskap, ernæring og trivsel.

En god oppvekst er en forutsetning for trivsel og positiv 
utvikling. Skole og barnehager i Evenes er viktige grunner 
til at nye innbyggere velger å bo her. Vi må også sikre at alle 
barn i Evenes kan delta på fritidsaktiviteter.



Ungdommer i Evenes kan i dag velge mellom alle 
videregående skoler i både Narvik og Harstad – uten å 
flytte på hybel. Det er viktig å sikre at det fortsetter slik. 
Busstilbudet til begge byene er helt sentralt for våre 
ungdommer.

Arbeiderpartiet vil utvikle tilbudet til ungdommen og ønsker 
å prøve ut nye selvstyrte arenaer flere steder i kommunen i 
dialog med ungdommene selv.



Kommuneøkonomi

Evenes Arbeiderparti har stor tro på framtida hos oss. 
Kommunen er i en krevende økonomisk situasjon. Kontroll på 
økonomien og flere innbyggere er avgjørende for å lykkes.

I Evenes har kommunepolitikere vært offensive og 
fremtidsrettet – ofte enstemmig. Kommunen har satset stort 
på å skape ny utvikling etter flere tiår med tilbakegang i 
folketall, færre unge og nesten ingen boligbygging. Evenes 
Arbeiderparti har vært en pådriver for denne satsingen i hele 
kommunen.

Den største investeringen er den nye skolen og 
flerbrukshallen for alle i Evenes. Men det er også satset 
stort på å regulere nye næringsområder, nye boligområder, 
garantiordninger for boligbyggere og stimulering av vekst og 
fremgang i hele kommunen på mange vis.

Denne bevisste satsingen på utvikling og nybygging i hele 
kommunen har vært viktig og nødvendig. Og det har kostet 
mye penger. Men uten disse satsningene ville det ikke 
blitt tilflytting til Evenes. Vi må fortsette jobben for flere 
Evenesværinger hver eneste dag. Det er den viktigste måten 
vi kan sikre gode barnehager, god skole og god eldreomsorg 
til alle. Det krever god, nøktern og sunn økonomistyring i en 
krevende tid.



Innbyggerne i Evenes skal ha stabile og gode tjenester på 
alle områder.

For å lykkes må vi arbeide målbevisst for å bygge tillit og 
utvikle samarbeidet med andre kommuner i regionen. 
Vi må utvikle langsiktige samarbeid innenfor vår bo- og 
arbeidsmarkedsregion for å sikre Evenes som selvstendig 
kommune.



Nye arbeidsplasser

Tallet på arbeidsplasser har økt i Evenes gjennom flere år, 
og fortsetter å øke kraftig. Evenes Arbeiderparti har vært en 
pådriver for næringsutvikling i hele kommunen, særlig ved 
flyplassen og i Bogen. Evenes står i en rivende utvikling. 
Hittil har mye handlet om militære jobber, men vi ser nå at 
det kommer mange sivile arbeidsplasser. 

Evenesbedrifter bidrar i arbeidet og vinner oppdrag. 

Vi skal sikre videre utvikling av eksisterende næringsliv som 
entreprenører, handel, landbruk, reiseliv og alt det andre vi 
finner i kommunen.

Realiseringen av Bogen Aqua blir en viktig modernisering av 
et tradisjonsrikt industriområde i Bogen. 

Det vil løfte kommunesenteret. Det investeres stort i sivil 
næringsutvikling ved flyplassen. Dette vil skyte fart i 
neste periode hvis vi gjør det vi skal og spiller på lag med 
nabokommuner, fylkeskommunene og andre myndigheter. 
Evenes markedsføres i dag som et knutepunkt for en stor 
region. Evenes Arbeiderparti ønsker nye virksomheter 
velkommen. Gründere skal foretrekke Evenes.



Nye arbeidsplasser gir nye muligheter for både ungdom 
og mer erfarne Evenesværinger. Samtidig er kommunen 
selv en stor arbeidsgiver og har ansvaret for mange gode 
arbeidsplasser.

Det er viktig for at vi skal fortsette å utvikle oss som 
kommune og lokalsamfunn. For at Forsvarets ansatte skal 
velge å bo i Evenes er det viktig at også en partner finner 
jobb i nærområdet. Vi må rekruttere f.eks sykepleiere og 
lærere til kommunen. Alt dreier seg ikke om Forsvaret.  
Evenes syn- og mestringssenter er også en viktig institusjon 
hos oss. 

Vi trenger et allsidig arbeidsliv. Vi er i en heldig situasjon 
medat flere aktører som satser stort i Evenes.



Miljø og klima

Norske kommuner har en nøkkelrolle i arbeidet med klima og 
et godt miljø. Evenes Arbeiderparti vil innarbeide miljøkrav i 
regnskap, budsjetter og anskaffelser.

Det er viktig for oss alle at det ser bra ut rundt oss, at gresset 
er klippet, at det ikke gror igjen med kratt og trær, at det ikke 
står bilvrak henslengt i vårt felles rom. Her kan kommunen 
spille en viktig rolle uten at det koster store summer. 
Kommunen har også ansvar for å bidra i klimaarbeidet, 
rense avløp og ta vare på og utvikle friluftsområder for 
alle. For nærmiljøet er kunstgressbanen på Høgda og 
Bogen friluftspark gode eksempel på hva som kan skapes i 
fellesskap mellom kommunen og frivillige, lag og foreninger.





Helse og omsorg

Å ta godt vare på våre eldste er en av våre viktigste 
fellesoppgaver. Det samme gjelder de som av ulike grunner 
har utfordringer i livet.

Alle har krav på en trygg og aktiv hverdag og alle skal få 
den hjelpen de trenger når de trenger det. Mange frivillige 
bidrar til gode opplevelser for mange. Kultur og aktiviteter 
er helt sentralt for trivsel og livsglede. Dette vil Evenes 
Arbeiderparti bygge videre på og utvikle. Aktivitørstillingen 
har vært svært viktig. Tilbudet om levering av varm mat 
fra kommunalt kjøkken bør utvides og satses sterkere på. 
Kjøkkenet er en sentral og viktig del av omsorgssenteret og 
må videreutvikles, blant annet med skolemåltid til elever på 
Evenes skole.



Evenes Arbeiderparti vil arbeide for å tilby 
mestringstjenester/kurs for personer som lider av for 
eksempel hjerte/kar, diabetes, revmatisme og lignende.

Hele landet er rammet av krise i fastlegeordningen. Evenes 
kommune må arbeide sammen med Tjeldsund for å forbedre 
situasjonen på vårt medisinske senter. Lokal legevakt er 
viktig for tryggheten.



Fra venstre: Eskil Pedersen, Aina Heimdal, Morten Korneliussen, Silje Christin Høgås Landsholm 
Terje Bartholsen, Torill H. Larsen.  

Navn:     Fødselsår: Bosted:
1.   Terje Bartholsen (Ordførerkandidat) 1963  Liland.
2.   Torill H. Larsen   1972  Tårstad.
3.   Silje Christin Høgås Landsholm  1991  Tårstad. 
4.   Morten Korneliussen   1965  Liland.
5.   Aina Heimdal    1952  Bogen.
6.   Eskil Pedersen   1980  Evenesmark.
7.   Linn Anita Lindal Ravn  1979  Liland.
8.   Gunnar Bergvik   1950  Bogen.
9.   Trude Hagland   1966  Liland.
10. Johan Hovind    1978  Lenvik.
11. Wenche Johnsen   1993  Tårstad.
12. Espen Høgås Landsholm  1991  Tårstad.
13. Hanne Mari S. Fredheim  1975  Lakså.
14. Inge Amundsen   1943  Dragvik.
15. Sanne Larsen    1999  Tårstad.
16. Rolf Moholt    1942   Tårstad.  
17. Gøril Sørensen   1968  Bogen.

Våre kandidater

Vil du fortsatt ha Terje som 
ordfører? 

Stem Arbeiderpartiet!


